



应用心理学

Chinese Journal of Applied Psychology

2017 年第 23 卷第 4 期

Vol.23, No.4, 2017

ISSN 1006-6020

CN 33-1012/B

应用心理学

第二十三卷第四期

二〇一七年十二月

目 录

- 291 社会场景下联合表征的整合机制 张海航 周吉帆
- 300 超扫描技术在社会认知神经科学中的作用 蔺义芹 张丹丹
- 309 个体经验和线索提示对焦虑共情的影响 李昀宸 张 敏
- 318 图示写实性对飞机安全须知卡可理解性的影响
方天米 李胡傲 马 正 彭泽亚 谢怡萍
朱诚峰 王 慈 宋 超 高在峰
- 327 认知负荷与期望水平对非注意盲视的影响 房慧聪 杨林腾 刘怡涛
- 336 创业团队目标导向、内隐协调与创造力的关系研究
薛宪方 褚珊珊 宁晓梅
- 345 青少年与其同伴团体学业成就同质性的元分析
沙晶莹 张向葵 邓小平
- 355 从外部召唤到主动担责:领导-成员交换对职业使命感的影响
章雷钢 金婷婷 蒋怀滨
- 366 违规和违法行为责任归咎的身份效应——基于官员、富人与普通人间的
比较分析 黄文军 段继鹏 尹 军 张 锋
- 376 组织幽默感研究综述 彭坤霞丽 李英武

Chinese Journal of Applied Psychology

Vol. 23. No. 4

December 2017

CONTENTS

- 291 Integrating Shared Representations in Social Situation
ZHANG Hai-hang ZHOU Ji-fan
- 300 The Effect of Hyperscanning Technique in Social Cognitive Neuroscience
LIN Yi-qin ZHANG Dan-dan
- 309 The Effect of Individual Similar Experience and Situational Cues on Anxiety Empathy
LI Yun-chen ZHANG Min
- 318 The Influence of Pictorial Realism on the Comprehension of Safety Briefing Card
FANG Tian-mi LI Hu-ao MA Zheng PENG Ze-ya XIE Yi-ping ZHU Cheng-feng
WANG Ci SONG Chao GAO Zai-feng
- 327 The Effect of Perceptual Load and Expectation on Inattentional Blindness
FANG Hui-cong YANG Lin-teng LIU Yi-tao
- 336 Effect of Entrepreneurial Team Goal Orientation and Implicit Coordination on Team Creativity
XUE Xian-fang CHU Shan-shan NING Xiao-mei
- 345 A Meta-Analysis of the Homogeneity of Academic Achievement of Adolescents and Their Peer Group
SHA Jing-ying ZHANG Xiang-kui DENG Xiao-ping
- 355 From External Summons to Initiatively Bearing Responsibility: the Impact of Leader-Member Exchange on Career Calling
ZHANG Lei-gang JIN Ting-ting JIANG Huai-bin
- 366 The Effect of the Transgressor's Identity on Blaming: Based on the Paired analysis Across Officials, the Rich and Ordinary People
HUANG Wen-jun DUAN Ji-peng YIN Jun ZHANG Feng
- 376 The Review of Humor in Organization
PENG Kun-xia-li LI Ying-wu

应用心理学

主 办 浙江省心理学会
浙 江 大 学
主 编 沈模卫
编辑发行 《应用心理学》编辑部
(310028, 浙江大学西溪校区)
印 刷 杭州余杭大华印刷厂

Chinese Journal of Applied Psychology
Sponsored by The Psychological Society of
Zhejiang Province
Zhejiang University
Edited by Editorial Board of *Chinese Journal
of Applied Psychology*
Editor SHEN Mo-wei

ISSN 1006-6020
CN 33-1012/B

定 价:12:00 元